
Zápis z jednání školské rady 

Datum 
jednání 

16. 5. 2024 

Počet 
členů - 9 

Přítomní:  
p. Geťko, p. Polončeková, p. Uždilová, p. Benschová, p. Kadaníková, p. Šebestová,  
p. Jiránková, p. Kubová, p. Modrý 

Hosté  p. ředitelka Iveta Beranová 

Program 
a průběh 
jednání 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Informace o průběhu a výsledku voleb do školské rady 
Na kandidátní listině rodičů bylo 13 jmen.  Z 498 oprávněných voličů hlasovalo 297, 
což je 59,6 %. Na prvních třech místech se umístili paní Michaela Benschová, paní 
Barbora Kadaníková a paní Tereza Šebestová. Na kandidátní listině učitelů bylo 8 
jmen. Na prvních třech místech se umístili paní Jiřina Polončeková, pan Jan Geťko a 
paní Barbora Uždilová.  

2. Volba předsedy a místopředsedy školské rady 
Předsedou se stal pan Jan Geťko. Pro jeho zvolení hlasovalo všech 8 zbývajících členů.  
Místopředsedkyní se stala paní Barbora Uždilová. Pro její zvolení hlasovalo všech 8 
zbývajících členů.  

3. Projednání a schválení jednacího řádu školské rady 
Jednací řád byl schválen v podobě, v jaké platil minulé volební období. 
Pro hlasovalo všech 9 členů. 

4. Projednání a schválení změn školního řádu a jeho příloh 
Školní řád a jeho přílohy byly schváleny ve verzi, která byla členům školské rady 
předem rozeslána. Pro hlasovalo všech 9 členů. 

5. Diskuse 
Paní ředitelka informovala, že všichni žáci 9. ročníku byli letos přijati na střední školu 
už v prvním kole. Z žáků 8. ročníku, kteří letos vychází, někteří nebyli přijati, budou se 
účastnit dalšího kola. Z pěti žáků 5. ročníku, kteří skládali přijímací zkoušky na víceletá 
gymnázia, byli přijati tři. 
Paní ředitelka informovala, že slavnostní předávání vysvědčení žákům devátých tříd 
proběhne již tradičně v Jiřinkovém sále. 
Paní ředitelka informovala, že do prvních tříd nastoupí 44 žáků, dalších 10 má odklad, 
3x neuzavřený OŠD. 
Paní Kubová informovala, že v červnu proběhne v knihovně tradiční pasování 
prvňáčků na čtenáře. 
Vícero členů referovalo o kladných ohlasech na první Školní ples. Paní Uždilová 
konstatovala, že to je celoroční práce pro realizační tým 5 až 6 lidí „na plný úvazek“. 
Paní místostarostka informovala o způsobu zajištění školních obědů v měsíci červnu, 
kdy bude školní jídelna z důvodu rekonstrukce mimo provoz. 
Pan Modrý se ptal na zkušenosti s novým systémem úhrad školních akcí a pomůcek 
formou předem vybíraného depozitu. Paní ředitelka informovala, že příští školní rok 
budeme pilotní školou, která bude mít v rámci školy online nový modul, kde bude 
každý rodič mít přehled o všech platbách. Toto bude pilotováno ve vybraném ročníku 
na 1. a 2. stupni. 
Paní ředitelka informovala o kázeňských problémech v letošním pátém ročníku a o 
zvažovaném způsobu řešení, a hlavně předcházení dalším problémům. Bude kvůli 



tomu v červnu svolána mimořádná rodičovská schůzka rodičů žáků pátých ročníků. 
Řešilo se, zda a jak by se daly pro žáky reprezentující školu na různých sportovních 
soutěžích zajistit dresy. Paní Uždilová konstatovala, že by bylo třeba mít různé 
velikosti zohledňující nejen různou výšku různě starých žáků, ale i různou tělesnou 
konstituci žáků a žákyň. V tuto chvíli má však vyšší prioritu vybavení sportovním 
náčiním. Paní místostarostka zmínila, že možnou cestou by mohl být nějaký projekt 
v rámci rozvoje přeshraniční česko-polské spolupráce. 
Při této příležitosti bylo zmíněno, že na konci května navštíví naše město i školu 
delegace ze Slovinského partnerského města a školy za účelem prohloubení 
spolupráce. 

Zapsal: J. Geťko 

 


